

奖学金网上申请须知

欢迎申请上海大学!

如您需要申请奖学金，请仔细阅读下文:

1.此网申系统仅针对中国政府奖学金(B 类)(<http://www.campuschina.org>) 和上海市人民政府奖学金(A 类和 B 类)(http://edu.sh.gov.cn/study_cn/)的申请。如您选择自费则不需要操作此步骤。申请前确保您已经获得上海大学的《预录取通知书》

2.请先完成政府奖学金网上申请，并取得申请编号。如申请中国政府奖学金，请先登录 <http://studyinchina.csc.edu.cn> 完成在线申请; 如申请上海市人民政府奖学金，请先登录 http://edu.sh.gov.cn/study_cn/ 完成在线申请。

3.奖学金授予种类由上海大学奖学金评定小组评定。如您选择全额奖学金，您可能被授予中国政府奖学金、上海市人民政府奖学金 A 奖或者上海大学新生奖学金 A 类;如您选择部分奖学金，您可能被授予上海市人民政府奖学金 B 奖或者上海大学新生奖学金 B 奖。更多详情参见 [http:// apply.shu.edu.cn](http://apply.shu.edu.cn).

4.申请人在进行网上申请前请准备好如下所需材料:护照复印件、最高学历证明、成绩单、语言证书、推荐信 2 封、学习计划、在线选择导师并取得导师审核通过(限研究生)

注:奖学金申请汉语授课人文社科专业 HSK 须达到 6 级 180 分以上，其他专业 需要达到 HSK5 级 210 分以上。英语授课专业需达到雅思(A)6.5 分以上(含)、托福 90 分以上(含)，接受托福个人最佳成绩(TOEFL MyBest™ Score)或其他国际认可的英语水平考试达到相当分数。

5.如您申请全额奖学金失败，可选择部分奖学金，如不同意接受部分奖学金，您的申请将结束。

6.如您申请奖学金失败，可选择自费，如不接受自费，您的申请将结束。

7.请仔细核对信息无误后，提交申请。未支付报名费者，您的申请可能不会被受理。

8.请确保您提交的信息和材料真实有效。凡属弄虚作假、徇私舞弊入学者，无论何时，一经查实，学校将取消其入学和奖学金资格。

9.请不要向我们邮寄纸质申请材料。

10.最终的奖学金资助方案以正式录取通知书原件通知为准。

SCHOLARSHIP ONLINE APPLICATION NOTICE

Welcome to apply for Shanghai University!

Before your scholarship application, please check the following information carefully:

1.This online application system is only opened to apply for CSC--- Chinese Government Scholarship (Type B) (<http://www.campuschina.org>) and Shanghai Government Scholarship (Type A and Type B) (http://edu.sh.gov.cn/study_cn/).

2.Please finish the online application at the website <http://studyinchina.csc.edu.cn> for Chinese Government Scholarship, or http://edu.sh.gov.cn/study_cn/ for Shanghai Government Scholarship, and then use the CSC application serial number or SGS application number as the log-in number in Shanghai University Online Application System.

3.Each eligible scholarship application will be assessed by Shanghai University. In this context, if you apply for the full scholarship, you will be granted with Chinese Government Scholarship, Shanghai Government Scholarship (Type A), or SHU New International Students Scholarship (Type A). If you apply for the partial scholarship, you will be granted with Shanghai Government Scholarship (Type B) or SHU New International Students Scholarship (Type B). Detailed information on the scholarship programs and specific application conditions can be found at the website: [http:// apply.shu.edu.cn](http://apply.shu.edu.cn).

4. Applicants ought to prepare all the required documents before starting your application. Please see the list as below:

—Passport copy

—Highest Degree Certificate and Transcripts: Notarized in English or Chinese

— Language Proficiency Certificate's Certificate is required for Chinese-taught programs: HSK 6 above 180 for Humanities and HSK 5 above 210 for other majors; IELTS (A) 6.5 or TOEFL IBT 90 or above received within the recent two years (TOEFL MyBest™ Score accepted) for English-taught programs. Other internationally recognized English proficiency tests with scores of the same level and provide proof of certificates.

— Choose Supervisor online and get accepted(only for graduate students)

—Study Plan or Research Proposal in China: Written in English or Chinese, including research achievements so far, reasons of choosing SHU, study and research plan, future career plan, etc.

—Two Letters of Recommendation: Written in English or Chinese by two different professors or associate professors from previous academic institutions, or work supervisors, etc.

5.If you fail to apply for full scholarship, you also have the option of partial scholarship. If you do not accept partial scholarship, your application will be declared invalid.

6.If you fail to apply for scholarship, you also have the option of self-funded. If you do not accept self-funded, your application will be declared invalid.

7. Please submit the application and pay a NON-REFUNDABLE application fee of RMB 500. Otherwise, we may not process your application.

8. Provision of any false/ misleading information or failure to provide the requested supporting documents will lead to disqualification of admission and cancel of scholarship.

9. Please note that no paper copies are required to post to the University.

10. The final result of scholarship will be confirmed on the official paper admission documents.